
Omgevingsadviesraad  

Windpark Echteld Lienden 
 

Verslag Omgevingsadviesraad Windpark Echteld Lienden 

Datum: Maandag 23 september 2024 

Locatie: Hotel Restaurant BAL, te Echteld 

Aanwezig: De aanwezigheidslijst wordt separaat toegezonden i.v.m. privacyoverwegingen  

1. Opening en mededelingen 
De voorziDer opent de vergadering en de afmeldingen worden doorgenomen. Voor de 
aanwezigheidslijst verwijs ik u naar de bijlage.  
Dhr. Jos Pierey stelt zich kort voor, hij is vanuit de provincie de vervanger van Duco van Dijk.  
 
Mededeling: De OAR geeN aan het jammer te vinden dat het onderwerp ‘landschappelijke inpassing’ 
minder serieus is genomen dan bij andere projecten zoals Ijsselwind en Horst & Telgt, terwijl de 
windmolens een behoorlijke ingreep in het landschap zijn en hier dus echt aandacht aan geschonken 
dient te worden. Het is duidelijk dat je de molens niet weg kunt poetsen, maar er kan zeker meer 
aandacht geschonken worden aan de inpassing. Volgens de OAR-leden is hier onvoldoende naar 
gekeken door bevoegd gezag.  
De provincie oriënteert zich verder waarom hier nog niet voldoende naar is gekeken. (ACTIE) 
 

2. Vaststellen agenda en verslag 
- De agenda voor vanavond wordt akkoord bevonden. 
- Vanaf nu zal er worden aangegeven wat er gerecXficeerd wordt in het vorige verslag, zodat 

men (vooral bij afwezigheid) precies weet welke aanpassingen er doorgevoerd zijn in de 
notulen.  

- Om dan meteen terug te komen op de recXficaXe in het verslag van 20 juni 2024. In het 
verslag heeN de volgende recXficaXe plaatsgevonden bij agendapunt 2, punt 2: 

o Was: Tot slot wordt er teruggekomen op hetgeen vorige vergadering is gezegd over 
het naar buiten brengen van informaXe. Er wordt aangegeven dat deze informaXe 
mogelijk niet uit het stuk is gelekt dat vertrouwelijk is gedeeld. 

o Is geworden: Tot slot wordt er teruggekomen op hetgeen vorige vergadering is 
gezegd over het naar buiten brengen van informaXe. Er wordt aangegeven dat deze 
informaXe mogelijk niet uit het stuk is gelekt dat vertrouwelijk is gedeeld. Een lid van 
de OAR geeN aan bronvermeldingen te hebben, waardoor VaDenfall in staat is om te 
controleren dat er geen sprake is geweest van lekken uit vertrouwelijk gedeelde 
informaXe. VaDenfall geeN aan dat als de beschuldiging voorbarig was en te snel is 
gedaan dat er excuses op zijn plaats zijn. 

- Vaststellen verslag van 27 augustus. 
o Punt 9: Rondvraag, punt 3. 

De financiële impact is niet voldoende toegelicht. Graag nog toelichten wat deze impact dan 
precies is. (ACTIE) 



- Er wordt nog gesproken over de te schuiven ruimte van de molens. Na de vergadering wordt 
dit besproken tussen de heren Rietveld en Pierey, zodat dhr. Pierey ook weet waar dit over 
gaat à Punt staat ook in de zienswijze, dus komt zeker terug.  

 
3. Ingekomen stukken 
Hieronder de lijst met de ingekomen stukken, deze zijn gedeeld in de mail voorafgaand aan de 
vergadering. 
• Brief gemeente Buren en antwoord daarop 
• Brief Neder-Betuwe en antwoord daarop 
• Aangenomen moXe Neder-Betuwe 
• MoXe Neder-Betuwe - Zienswijze naar provincie 
• Voorbeelden van landschappelijke inpassing 

o IJsselwind 
o Horst & Telgt 

• Totstandkoming OAR Windpark Echteld Lienden. 
Bij dit laatste punt legt de voorziDer nog een keer uit welke acXes er allemaal zijn 
ondernomen om tot een gedegen omgevingsadviesraad te komen.  
 

4. Terugblik informa@eavond 19 september 2024 
Het was niet ontzeDend druk, maar dhr. Rietveld geeN aan dat de opkomst naar tevredenheid was 
(+/- 40 man). De onderwerpen waren goed verspreid en er waren genoeg punten waar de groep zich 
onder kon verdelen (7-8 stands). Daardoor verliep de avond goed en soepel.  
Dhr. Pierey merkte op dat het een goede avond was, waar veel vragen zijn gesteld en er ruimte was 
voor construcXeve gesprekken. Vaak spelen er op zulke avonden veel emoXes. Op deze 
informaXeavond zijn er goede gedachtewisselingen geweest. De ‘stand’ voor het indienen van 
zienswijzen werd gewaardeerd.  
 

5. GGD – terugkoppeling vanuit gemeente 
De voorziDer benadrukt dat de OAR het predg zou vinden als dit onderzoek toegelicht zou worden 
door de dame die het advies heeN uitgebracht. Mevrouw staat hier zeker voor open en er wordt de 
dag na de vergadering contact met haar gezocht om dit in te plannen.  
Mirjam van VaDenfall stuurt de contactgegevens van de contactpersoon door zodat er eventueel al 
vragen gesteld kunnen worden. (ACTIE) 
Belangrijk om te weten, is dat de conclusies uit het advies wel echt de conclusies blijven, maar dat 
men openstaat voor vragen hierover.  
Tot slot wordt er gesproken over andere projecten waar periodiek onderzoeken blijven plaatsvinden 
vanuit de GGD. Wellicht kan de GGD daar meer informaXe over geven, zodat er bij die plan ook in de 
toekomst periodieke onderzoeken uitgevoerd kunnen worden. 

 
6. Zienswijze OAR 

De zienswijze is uitgebreid besproken in het bewonersplaeorm met daarin een voorstel voor een 
aantal aanpassingen. De zienswijze zal uiteindelijk door dhr. Zomerdijk worden ondertekend. De 
groep wordt kort bedankt voor alle inbreng die Xjdens de bewonersplaeormen naar voren zijn 
gekomen. Bij de provincie staat vervolgens een team klaar om aan de slag te gaan met de zienswijze 
zodat deze op een goede manier behandeld wordt.  
 

7. Omgevingsovereenkomst 
Er zijn stappen gezet m.b.t de omgevingsovereenkomst. Het betreN nu nog een Excel document die 
nadien nog dient omgezet te worden naar een concept vorm in tekst. Dhr. Rietveld heeN met 
VaDenfall om tafel gezeten om de punten te bespreken. VaDenfall gaat aan de slag met de teksten 
voor de omgevingsovereenkomst. Uit dit proces zijn acXepunten gekomen en het geheel dient nog 



verder uitgewerkt te worden. De OAR wordt kort door de punten heen genomen, de belangrijkste, 
waar de groep bij sXl heeN gestaan, worden hieronder toegelicht: 

- Een belangrijk punt is dat er gekeken wordt naar een manier dat je op sommige plekken meer 
migreert dan op anderen. Dus slim kijken i.p.v. alles te migreren. Hier kan wellicht ook 
gekeken worden naar de seizoenen.  

- NadeelcompensaXe: VaDenfall gaat hier proacXef mee aan de slag. Woningen die hiervoor in 
aanmerking komen, krijgen een aanbod van de projectontwikkelaar volgens de planschade. 
Individueel kan je inzicht krijgen of je volgens de analyse recht hebt of niet op een 
compensaXe. Dit is door de AVG alleen individueel in te zien en niet voor een groep en/of de 
buren. De nadeelcompensaXe geldt voor woningen en niet voor bedrijven, tenzij je 
bedrijfseconomische schade lijdt en dit kan aantonen.  

- Door bovenstaande punt, vraagt men zich af wanneer je weet of je wel of niet benaderd 
bent, aangezien de projectontwikkelaar zelf contact opneemt. Dit is een punt dat terugkomt 
in het communicaXeplan dat wordt opgesteld, waarin alle communicaXe momenten zullen 
worden omschreven. Dit zal +/- 1 jaar na de uitspraak van de Raad van State zijn.  
Daarnaast wordt er nog gekeken naar bepaalde criteria en aangezien dit onderwerp nog wat 
verder in de Xjd ligt, wordt hier zeker nog een keer een workshop voor gehouden Xjdens een 
bijeenkomst.  

- Gezondheid: gezondheidsmonitoring inzeDen waarbij de GGD acXef betrokken wordt. 
- Omwonendenvergoeding: buren- en dorpenregeling staan op de agenda van het volgende 

bewonersplaeorm. 
- VaDenfall zal omschrijven hoe alle communicaXe zal verlopen Xjdens dit project (denk aan 

o.a. de bouw, exploitaXe etc). 
- Tijdens de bouw blijN de OAR 4x per jaar samenkomen. 
- Tijdens de exploitaXe blijN de OAR 1x per jaar samenkomen. Dit om afspraken zo goed 

mogelijk te waarborgen.  
- De onderwerpen ‘trillingen’ en ‘heien / boren’ zijn punten die de OAR graag terug ziet komen 

in de overeenkomst. 
- De OAR gaat akkoord met het feit dat VaDenfall de teksten verder redigeert en dat dhr. 

Rietveld de eindredacXe heeN. TussenXjds zal de omgevingsovereenkomst nog over en weer 
gaan.  

 
8. Volgende bijeenkomst 
- Bewonersplaeorm: Woensdag 23 oktober 
- OAR: Maandag 4 november 

 
9. Rondvraag 

Er zijn Xjdens deze vergadering geen vragen aan het einde van de avond.  
 
 
 

Ac$elijst Omgevingsadviesraad Windpark Echteld – Lienden (zie volgende pagina) 



*Alle acties met status ‘voltooid’ worden bij de volgende vergadering van de actielijst gehaald. 

Datum Ac$e Deadline Ac$ehouder Status 
23 sept Provincie verdiept zich in de vraag: 

‘Waarom is er niet voldoende aandacht 
geschonken aan de landschappelijke 

inpassing?’  

4 nov. Provincie  

23 sept Dieper ingaan op de financiële impact 
waarover gesproken wordt bij 

agendapunt 9, punt 3, bij de rondvraag 
van 27 augustus. Wat is deze impact 

precies? 

4 nov. VaDenfall  

23 sept Graag contactgegevens delen van de 
dame die het advies bij de GGD heeN 

uitgebracht 

15 okt. VaDenfall  

27 aug. Uitzoeken waar die 20.000 woningen 
vandaan komen + straten die missen in 

concept MER 

23 sept. Provincie  

27 aug. Nadenken over welke punten het 
zwaarst wegen vanuit de 

omgevingsovereenkomst en dit 
aangeven bij VaDenfall 

23 sept. OAR IN BEHANDELING 
Agendapunt van 

vanavond (23-09-2024) 

27 aug. GGD vragen naar welke punten niet zijn 
meegenomen in hun advies en daar een 

toelichXng op geven 

23 sept. Gemeente Buren IN BEHANDELING 
dame van het advies 
wordt uitgenodigd 

22 jan. Gesprek voeren over de buren-/ 
dorpenregeling 

29 februari IniXaXefnemer: 
Meneer Rietveld 

IN BEHANDELING 
Onderdeel omg. ovk 

22 jan. Gesprek voeren over de percentages die 
terug te vinden zijn in de presentaXe 

van de Ecoop (30% en 45%)  

29 februari OAR leden IN BEHANDELING 
Onderdeel omg. ovk 

10 april 
en 20 
juni 

VaDenfall onderzoekt of het inderdaad 
klopt dat als er niet geschoven wordt, er 
minder hinder zou zijn à AcXe 
verschoven naar OAR leden 

13 mei OAR leden IN BEHANDELING 
Omwonenden moeten 
met een duidelijk beeld 

komen van hetgeen zij als 
‘verslechtering’ zien. 

10 april Expert zoeken die meedenkt in de 
landschappelijke inpassing 
(kleuren/bomen etc) 

13 mei VaDenfall / OAR / 
Provincie 

IN BEHANDELING  
Status op 20 juni: 

VaDenfall wil gesprek 
omgevingsovk. 

afwachten – samen 
afwegen welke punten 

het zwaarst wegen.  
13 mei Graag een goede onderbouwing 

waarom afwijken van de 45Lden en 
kiezen voor 47Lden 

20 juni VaDenfall / Provincie IN BEHANDELING 
Wordt later toegevoegd 

13 mei Uitzoeken of er een piek in het geluid 
ontstaat als windmolens synchroon 
draaien 

20 juni VaDenfall IN BEHANDELING: op 23 
sept geeN Mirjam aan 

dat dit uitgezocht wordt 
  

13 mei Voorzienbaarheid van dit park 
uitzoeken 

20 juni Gemeenten Voltooid* – rapport is er 

27 aug. Navragen of de OAR nog een afschriN 
kan krijgen van de reacXe die is 

uitgegaan naar de gemeente Buren 

 Provincie Voltooid* 

27 aug. Op de mail zeDen welke acXes desXjds 
zijn uitgevoerd om tot een 

representaXeve OAR te komen 

23 sept. VaDenfall Voltooid*  


